
  2024-09-25 
 

Styrelse information September 

 
Så har hösten börjat göra sig påmind här i Falun med lite regn och dimma. 

Inget annat att förvänta sig men det glädjande är att det är så fantastiska färger i lövträden och bättre 

kommer det att bli. 

Har haft turen att även blivit ägare till fina kantareller som ska avnjutas under året. 

 

Inom Distriktet fortsätter arbetet där vår ekonomi är i fokus och fram till idag ser det bra ut att vi 

inte ska behöva göra underskott igen. 

Vi har anlitat lite hjälp med vårt ekonomiprogram och våra revisorer är med på banan och deltog 

vid vårt möte nu den 24/9. 

Vi har gjort klart till seniormässan här i Falun som genomförs på Lugnet 25-26/9. Vi hoppas på 

många besökare som vill bli nya medlemmar. Vi har fått lite material från några föreningar. 

 

Det kommande ordförandemötet den 16/10 hoppas jag blir välbesökt med anledning av att vår 

generalsekreterare Peter Vikström kommer upp tillsammans med Lars-Åke Karlsson från Avesta. 

Anledning till deras besök på vårt styrelsemöte som sker innan ordförandemötet är den skrivelse 

som vi sände in avseende resonemang om arbetsfördelning mellan förbund/distrikt/förening. 

 

Peter vill med föreningsordföranden prata om värdegrundsplattform, förbundets nuvarande ekonomi 

samt lyssna av hur arbete går i våra föreningar. 

Vi kommer denna gång att på Kristinegården i Falun som ligger alldeles bredvid den s.k. 

Postenparkeringen.  

Vid vårt möte i november planerar vi att besöka någon förening lite norrut, inget beslutat men vi ska 

kontakta några ordföranden om detta. 

 

Efter ordförandemötet planerar jag att sända ågon form av sammafattning 

 

Intresseanmälan för längre resor 2025 finns  på hemsidan. 

 

 

Anders Runström    

Distriktsordförande 
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